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内容概要

根据CNN王牌电视节目编辑而成的CNN英语精读精听系列，将丰富、及时的信息与CNN独家授权的
视听资料相结合，改变了中国学生信息落后，只能以单一、乏味的课本为学习工具的困境，为中国的
英语学习者提供了一种综合性、前瞻性的学习产品。

   《时事篇》融和了时效性和可读性，既有伊拉克战争、阿富汗局势等热点问题，也有评论施瓦辛格
参政等相对轻松的话题。
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书籍目录

1.A Ray of Hope in the Middle East2.The Roadmap to Peace3.Security Fence:Self-Defense of Apartheid4.What Is
Hamas?5.Afghanistan,A Troubled Nation6.How Successful is the War on Terror?7.The Collapse of lraq:Who is at
Fault?8.Toddler in the Limelight9.How Did Media Cover Lndian-Pakistani Dialogue?10.Musharraf on His Camp
David Talks with Bush11.Inside Story of the FBI12.New Intelligence on the 9/11 Attacks13.Does the U.S Need
New Breeds of Nuclear Weapons?14.U.S Military Bases Abroad15.U.S-French Relations16.Bush's First Trip to
Africa17.Schwarzenegger Runs for Governor18.George Orwell's Prophet and Today's Political Scene19.Human
Trafficking20.Illegal lmmigrant Children Abused in U.S.A
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